
Protokół nr XI/19 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 27 czerwca 2019 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

O godzinie 10:12 Przewodniczący Rady Wiesław Piechota otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram jedenastą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

Powitał wszystkich zebranych i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział dwunastu z 

pośród piętnastoosobowego ustawowego składu Rady, w związku z powyższym stwierdził, że 

obrady są prawomocne. Swoją nieobecność usprawiedliwili radni Elżbieta Grabowska, Dawid 

Szymczak, Mirosław Piątka. 

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11. Mirosław Piątka 

12. Wiesław Piechota 

13. Dawid Szymczak 

14. Grzegorz Tyrakowski 

15. Marek Wawrzynek 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), Burmistrz Gminy i Miasta 

Mariusz Wieczorek wniósł o wprowadzenie dwóch projektów uchwał, 1- w sprawie zmiany 

załączników nr 1 i 2 do Uchwały Nr 31/IV/18 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 28 grudnia 

2018r. sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec, 2-w 

sprawie zmiany uchwały nr 407/XIX/12 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 20 listopada 2012 r. 

w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za wynajem, dzierżawę lokali użytkowych, 

nieruchomości gruntowych i lokali w obiektach zarządzanych przez gminne jednostki 

organizacyjne.. Pytań nie było więc przystąpiono do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

 

 



Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad z uwzględnienie 

przed chwilą przegłosowanych zmian. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁU  SESJI Z DNIA 24 MAJA 2019R.  

Uwag nie zgłoszono więc przystąpiono od razu do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

 

Następnie przystąpiono do punktu 4, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 

 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc maj br.  stanowi 

zał. nr 4. 

W związku z pytaniami radnych m.in. Marka Wawrzynka, Łukasza Pańków, Grzegorza 

Tyrakowskiego, Waldemara Błauciaka, Stanisława Papieża Burmistrz Gminy i Miasta Mariusz 

Wieczorek przedstawił dodatkowe informacje dot. wskazanych w sprawozdaniu spraw, m.in. 

umowy na wdrożenie systemu informacji przestrzennej – geoportal gminny, modernizacji 

budynku WCK, wniosku o dofinansowanie remontu stołówki szkolnej w Szkole Podstawowej 

w Ruszowie, projektu „e-Aktywni mieszkańcy Gminy Węgliniec”, spotkania w sprawie 

powołania zespołu do spraw wyrównywania szans osób niepełnosprawnych, samotnych  i 

przeciwdziałania ich wykluczeniu, spotkania w sprawie przebudowy dworca kolejowego w 

Węglińcu, pozytywnej ocenie wniosku na dofinansowanie budowy żłobka w Węglińcu, 

złożonych wnioskach o dofinansowanie zakupu wyposażenia dla jednostek OSP z budżetu 

województwa.  Po wyczerpaniu tematu radni przystąpili do głosowania w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania sprawozdania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu, tj. SPRAWOZDANIA Z REALIZACJI PROGRAMU 

WSPÓŁPRACY GMINY WĘGLINIEC Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI ZA ROK 2018. (materiały 

stanowią załącznik nr 5) 

Mirosław Matuszewski pracownik Urzędu odpowiadając na pytanie radnej Marii 

Fedyczkowskiej wyjaśnił, że wysokość dofinansowania dla poszczególnych klubów 

sportowych zależy od ilości wniosków jakie złożą. Wnioski są oczywiście oceniane według 

kryteriów i na ich podstawie przyznawane są środki. Więcej pytań nie było i radni przystąpili 

do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

 

Następnym punktem, do którego realizacji przystąpił Przewodniczący Rady, był RAPORT O 

STANIE GMINY. (zał. nr 6) 

Przewodniczący przypomniał, że raport został już omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji. Następnie głos zabrał Burmistrz. Przekazał, że jest to nowy dokument do którego 

obliguje nowelizacja ustawy o samorządzie gminnym. Będzie on przedkładany radzie co roku 

do dnia 31 maja. Materiały do raportu zostały zebrane od wszystkich merytorycznych 

wydziałów a znajdują się w nim informacje obrazujące aktualną sytuację gminy, m.in. jakie są 

wydatki, stan finansów gminy, stan mienia komunalnego, majątek, przestrzeń miejska, strategia 

rozwoju. Następnie nakreślił na czym chciałby się skupić w najbliższym czasie, a mianowicie 

na infrastrukturze drogowej, części ekologicznej czyli poprawie jakości powietrza poprzez 

wymianę pieców, bezpieczeństwie poprzez monitoring i posterunek policji, rehabilitacji, 

żłobku, przedszkolu, remoncie dworca i PSZOKiem. Przewodniczący Rady stwierdził, że 

raport można traktować jako pułap startowy dla tej kadencji rady a w pierwszej kolejności 

należałoby się zająć infrastrukturą drogową, chodnikami i kanalizacją. Radna Maria 

Fedyczkowska poruszyła temat szkoły w Starym Węglińcu, iż należałoby podjąć konkretną 

decyzję. Utrzymanie jej sporo kosztuje a chodzi do niej niewielka grupka dzieci. Między 

Starym Węglińcem a Węglińcem jest niewielka odległość i można by było dowozić dzieci. 

Poza tym w grupie dzieci zupełnie inaczej się rozwijają, uczą się współzawodnictwa, nawiązują 

inne relacje. Jest za tym aby budynek został w gminie aby go wyremontować i coś w nim 

stworzyć, np. ośrodek wychowawczy albo szkołę branżową. Odnosząc się do tej wypowiedzi 

radnej Burmistrz przekazał, że toczą się rozmowy z fundacją aby wykorzystać część budynku 

i założeniu tam domu dziecka. Po krótkiej dyskusji na temat budynku szkoły w Starym 

Węglińcu a następnie drogi 296 i dróg w Ruszowie radni przystąpili do głosowania w sprawie 

przyjęcia raportu o stanie gminy. 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

 

Po zatwierdzeniu raportu przez radnych przystąpiono do głosowania za podjęciem uchwały w 

sprawie udzielenia Burmistrzowi GiM Węgliniec wotum zaufania. Przewodniczący rady 

przekazał, że jest to nowy wymóg powstały w związku z nowelizacją ustawy o samorządzie 

gminnym. Pytań nie było więc radni od razu przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia 

uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Jednogłośnie, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 116/XI/19 w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gminy i Miasta Węgliniec wotum zaufania. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 

7. 

 

Ok. godziny 11:12 Prowadzący obrady ogłosił przerwę.  

 

Kontynuując po przerwie porządek obrad, przystąpiono do realizacji punktu BLOKU 

ABSOLUTORYJNEGO  

Przewodniczący odczytał punkt 8.1. – Zatwierdzenie sprawozdań finansowych i 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Węgliniec za 2018 rok.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że sprawozdanie finansowe gminy było prezentowane i 

omawiane na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 10 czerwca 2019 r.  

Nikt nie zgłosił potrzeby w stosunku do zaproponowanego, ponownego zaprezentowania i 

omówienia sprawozdań finansowych (zał. nr 8) . W związku z tym przystąpiono do punktu 

8.1.2. - Opinia Komisji stałych nt. sprawozdania finansowego gminy. Przewodniczący Komisji 

przedstawili wypracowane opinie w sprawie niniejszych sprawozdań.   

Przewodniczący Rady przekazał zebranym, że wszystkie komisje wydały opinię pozytywną a 

wyniki ich głosowań zostały właśnie wyświetlone na ekranie, w związku z powyższym nie ma 

potrzeby ich odczytywania przez Przewodniczących poszczególnych komisji.  

Następnie Przewodniczący odczytał punkt 8.1.3. – Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy wraz z informacją o stanie mienia komunalnego- zał. nr 9 

Przewodniczący Rady wskazał, że to sprawozdanie również było prezentowane i omawiane na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 10 czerwca 2019 r. pytając także i tym 

razem, czy jest potrzeba ponownej jego prezentacji. Ponieważ takiej potrzeby nie zgłoszono to 

przystąpiono do punktu 8.1.4. - Opinia Komisji stałych nt. sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i tym razem wszystkie 



komisje wydały opinie pozytywne a wyniki zostały wyświetlone na ekranie. 

 

Przystąpiono do punktu 8.1.5. – Przedstawienie opinii RIO o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2018 rok. Wiceprzewodniczący Rady, Jerzy Peroński odczytał pozytywną 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej nt. wykonania sprawozdania z wykonania budżetu. 

Kserokopia niniejszej, pozytywnej opinii stanowi zał. nr  10. 

Kolejnym punkiem obrad był punkt 8.1.6. - Dyskusja nad sprawozdaniami.  

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji, nikt nie zabrał głosu, w związku z tym 

przystąpiono do punktu 8.1.7 – Głosowanie uchwały w sprawie sprawozdania finansowego 

Gminy Węgliniec za 2018r.   

Jednogłośnie, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 117/XI/19 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Węgliniec za 2018 rok. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 

11.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Również 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 118/XI/19 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy i Miasta Węgliniec za 2018 rok. Niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 12.  

W związku z powyższym przystąpiono do procedury związanej z udzieleniem Burmistrzowi 

absolutorium. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Rewizyjna wypracowała wniosek w tej 

sprawie, którego treść została wcześniej przesłana wszystkim radnym do wiadomości a teraz 

jest wyświetlona na ekranie.  

W dalszej kolejności, Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Peroński odczytał opinię RIO nt. 

niniejszego wniosku. Kserokopia niniejszej, pozytywnej opinii stanowi zał. nr 13. 

Dyskusji nie podjęto, przystąpiono więc do głosowania.  

Jednogłośnie, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 119/XI/19 w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gminy i Miasta Węgliniec absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 

rok. Podjęta uchwała stanowi zał. nr 14.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

 

Przewodniczący Rady pogratulował Burmistrzowi otrzymania absolutorium. Również radny 

Marek Wawrzynek w imieniu klubu pogratulował Burmistrzowi pierwszego absolutorium i 

życzył kolejnych a także podziękował za współpracę.  

 



Po zakończeniu bloku absolutoryjnego Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad, tj. BLOKU UCHWAŁ. Projekty rozpatrzono w następującej kolejności:  

1. w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 881/XXXVIII/17 z dnia 29 grudnia 2017r. 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec. 

Głos zabrała Skarbnik Jolanta Zawisza, która tradycyjnie w pierwszej kolejności 

zaprezentowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie. Przedstawiła  zmiany w planie 

dochodów i wydatków dotycząc m.in. zwiększenia planu dochodów z tytułu kar umownych, 

zwiększenia planu dochodów z tytułu dzierżawy, zmniejszenia planu dochodów majątkowych 

z tytułu pomocy finansowej z Samorządu Województwa Dolnośląskiego na projekt: 

„Przebudowa chodników w Węglińcu oraz Ruszowie“, w związku z nie otrzymaniem 

dofinansowania, korekty § klasyfikacji budżetowej dochodów z tytułu zwrotu 

niewykorzystanych dotacji inwestycyjnych udzielonych w roku 2018 dla ZUK w Węglińcu, 

zwiększenia planu wydatków na drogach gminnych, środków na zakup i użytkowanie systemu 

bezpłatnej aplikacji sms dla mieszkańców „Blisko“, zwiększenia dotacji podmiotowej dla 

MGOK w Węglińcu na zakup sprzętu nagłaśniającego. Następnie przekazała, że zmiany w 

WPF wynikają z przystąpienia do kolejnego przetargu w zakresie realizacji przedsięwzięcia 

„Przebudowa i rozbudowa zbiornika wody i pompowni w Starym Węglińcu”, którego 

harmonogram realizacji przewidziano na dwa lata, 2019-2020. Ponieważ nie było pytań radni 

przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 120/XI/19 w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 31/IV/18 

z dnia 28 grudnia 2018 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 15). 

 

2. w sprawie zmian w budżecie 

Przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 121/XI/19 w sprawie zmian w budżecie (niniejsza uchwała stanowi 

zał. nr 16). 

 

3. w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 

W związku z nowelizacją ustawy o samorządzie gminnym, m. in. w zakresie dodania przepisów 

regulujących obywatelską inicjatywę uchwałodawczą, ustawodawca nałożył na  rady gmin 

obowiązek określenia w drodze uchwały szczegółowych zasad wnoszenia obywatelskich 



inicjatyw uchwałodawczych, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad 

promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych, oraz formalnych wymogów, jakim 

muszą odpowiadać składane projekty uchwał. Przewodniczący przypomniał, że projekt 

uchwały opiniowały wszystkie komisje, które wydały opinię pozytywną. Do projektu nie było 

żadnych pytań, więc radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 122/XI/19 w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 17). 

 

4. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Węgliniec oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od 

dnia 1 września 2019 roku 

Burmistrz przekazał, że w związku ze zmianami przepisów i likwidacją gimnazjów 

należało podjąć taką uchwałę. Pracownik urzędu Pani Beata Bogacz dodała, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany przez Kuratorium Oświaty i dwa związki zawodowe. 

Przewodniczący Rady przekazał, że ten i kolejny projekt uchwały pozytywnie opiniowała 

Komisja Społeczna. Pytań nie było więc przystąpiono od razu do głosowania w sprawie 

podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 123/XI/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Węgliniec oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku (niniejsza uchwała stanowi 

zał. nr 18). 

 

5. w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli wraz z publicznymi innymi formami 

wychowania przedszkolnego oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Węgliniec 

Sytuacja jest taka sama jak w przypadku poprzedniej uchwały. Radni od razu przystąpili do 

głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 124/XI/19 w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli wraz z 

publicznymi innymi formami wychowania przedszkolnego oraz oddziałów przedszkolnych w 

szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Węgliniec (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 19). 

 

6. w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Węgliniec 

Burmistrz przekazał, że uchwała jest przedstawiona w związku z poszerzeniem 

udokumentowanego złoża iłów kamionkowych w celu eksploatacji złoża kopaliny. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej poinformował, że komisja zaopiniowała projekt 

uchwały pozytywnie. Następnie głos zabrał przybyły na sesję projektant Pan Jarosław 

Witkowski, który jest przedstawicielem pracowni projektowo-usługowej, która opracowała 

plan zagospodarowania przestrzennego. Przekazał, że projekt zmiany studium został wywołany 

wnioskiem inwestora Przedsiębiorstwa Ekoceramika, które eksploatuje złoże iłów 

kamionkowych w obrębie miejscowości Zielonki. Ponieważ koncesja na podstawie, której 

zakład funkcjonuje powoli się wyczerpuje, przedsiębiorca po udokumentowaniu złoża i 

sprawdzeniu, że występuje ono na tym terenie, złożył wniosek o dokonanie zmiany w studium 

oraz o opracowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. W związku z 

powyższym w pierwszym etapie należało dokonać zmiany studium, w którym określono nowe 

granice złóż kamionkowych a kolejnym etapem jest  sporządzenie i uchwalenie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego. Plan jest opracowywany równolegle. Jest obecnie na 

etapie  po uzyskaniu wszystkich uzgodnień i niedługo zostanie przesłany do  Ministerstwa 

Środowiska celem uzyskania zgody. Nadmienił, że zgodnie z procedurą projekt studium został 

wyłożony do publicznego wglądu, natomiast nikt nie zgłosił do niego żadnych uwag. Radni nie 

mieli pytań, więc przystąpili od razu do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 125/XI/19 w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Węgliniec (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 20). 

 

7. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek przekazał, że komisja wszystkie 

projekty uchwał dotyczące wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia bądź dzierżawy gruntu zaopiniowała pozytywnie z 

dopiskiem, że okres najmu/dzierżawy wynosi „do 5 lat”. Dodał, że do każdego projektu 



uchwały została załączona podglądowa mapka. Pytań nie było, więc radni przystąpili do 

głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 126/XI/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 21). 

 

8. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 127/XI/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 22). 

 

9. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 128/XI/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 23). 

 

10. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 129/XI/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 24). 

 

11. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 130/XI/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr25 ). 

 

12. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 131/XI/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 26). 

 

13. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 



NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 132/XI/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 27). 

 

14. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 133/XI/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 28). 

 

15. w sprawie zmiany uchwały nr 407/XIX/12 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 20 listopada 

2012 r. w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za wynajem, dzierżawę lokali 

użytkowych, nieruchomości gruntowych i lokali w obiektach zarządzanych przez gminne 

jednostki organizacyjne  

Burmistrz Mariusz Wieczorek wyjaśnił, że na ostatniej sesji była podejmowana uchwała 

dotyczącą ustalenia stawki za użytkowanie terenu do produkcji energii elektrycznej z 

odnawialnych źródeł energii – fotowoltaika. W uchwale tej omyłkowo określono częstotliwość 

płatności czynszu jako roczny, a powinien być ustalony jako miesięczny . W związku tym teraz 

to korygujemy. Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek przekazał, że 

komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. Radni przystąpili do głosowania w sprawie 

podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 134/XI/19 w sprawie zmiany uchwały nr 407/XIX/12 Rady Miejskiej 

Węglińca z dnia 20 listopada 2012 r. w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za 

wynajem, dzierżawę lokali użytkowych, nieruchomości gruntowych i lokali w obiektach 

zarządzanych przez gminne jednostki organizacyjne (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 29). 

 
Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego;  

➢ Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek przekazał, że komisja na 

posiedzeniu w dniu dzisiejszym wypracowała wniosek w sprawie usunięcia błędów 

pisarskich i administracyjnych -merytorycznych przy kolejnym otwarciu studium 



uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego oraz poddanie go opinii wszystkim 

komisjom Rady Miejskiej. Wniosek ten nasunął się w związku z wypatrzonymi 

zapisami w przedstawionym na komisji projekcie uchwały w sprawie zmiany studium.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

Pozostałe komisje nie wypracowały żadnych wniosków. 

 

➢ Zapoznano się z korespondencją, która wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym. 

Poddano pod głosowanie dwa pisma. Pierwsze pismo dotyczyło wydzierżawienia 

działki nr 33/10 w Węglińcu pod budowę budynku handlowego – sklepu 

wielobranżowego wraz z parkingiem. Przewodniczący Komisji Gospodarczej  Marek 

Wawrzynek przekazał, że komisja w dniu dzisiejszym na swoim posiedzeniu przed 

sesją, pozytywnie zaopiniowała w/w pismo, z zastrzeżeniem, że w umowie powinny 

zostać  zawarte informacje, iż dzierżawa zostanie zawarta na okres 20 lat a rozpoczęcie 

budowy nastąpi do dnia 31.12.2020 r.(zał. nr 30). Radni przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

 

Drugie pismo, złożone przez mieszkankę Węglińca, dotyczyło prośby o podjęcie uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Węglińcu nr 15/LIV/98 z dnia 06.04.1998 r. w 

sprawie określenia zasad sprzedaży budynków i lokali mieszkalnych, aby umożliwić wykup 

lokalu mieszkalnego znajdującego się w budynku Ośrodka Zdrowia przy ul. Sikorskiego 40 w 

Węglińcu. (zał. nr 31). Przewodniczący Rady przypomniał, że pismo negatywnie opiniowała 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Burmistrz przekazał, że zmiana uchwały i sprzedaż choćby 

jednego lokalu powoduje konieczność zawiązania wspólnoty mieszkaniowej, co generuje 

dodatkowe koszty i tracimy pewne możliwości dotyczące modernizacji budynku. Radni 

przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 



 

W punkcie  ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Skarbnik Jolanta Zawisza odpowiadając 

na zapytanie radnej Marii Fedyczkowskiej dotyczące tzw. nadwyżki budżetowej wyjaśniła, że 

to radni w ciągu roku decydują na co zostanie ona przeznaczona. Kwota tegorocznej tzw. 

nadwyżki wykazanej w sprawozdaniu wynosi 3 543 295,07 zł z czego na dzień dzisiejszy 

zostało zagospodarowane 2 041 616,00 zł. Następnie przypomniała ostatnie przeznaczenia tych 

środków. Na kolejne zapytanie radnej Marii Fedyczkowskiej, które złożyła w imieniu 

mieszkanki Kościelnej Wsi, a dotyczące naprawy drogi w tej miejscowości,  odpowiedział 

Burmistrz. Wyjaśnił, że przed realizacją zadania spotyka się z radnymi z danej miejscowości i 

wspólnie ustalają zakres prac aby był on zadowalający. Obecnie prace trwają w Starym 

Węglińcu, następny jest Jagodzin. Ma nadzieję, że do Kościelnej Wsi dotrą pod koniec lipca 

ale dużo zależy od pogody.  

 

W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢ Radny Grzegorz Tyrakowski zaprosił wszystkich na Jagodowe Lato w Ruszowie w dniu 

06 lipca br., rozpoczęcie o godzinie 15:00. 

➢ Burmistrz przekazał, że chciałby odejść od łatania dziur w drogach tłuczniowych i od 

nowego budżetu sukcesywnie robić w każdej miejscowości po kolei drogi asfaltowe. 

➢ Radny Marek Wawrzynek przypomniał temat związany ze zwisającymi gałęziami 

wzdłuż drogi 296.  

➢ Radny Waldemar Błauciak w imieniu Radnych Klubu ISO pogratulował Burmistrzowi 

z okazji wykonania budżetu dodał, że gratulacje należą się również byłemu 

Burmistrzowi  Stanisławowi Mikołajczykowi oraz radnym. Następnie poruszył temat 

budowy chodnika w Czerwonej Wodzie, remontu zapory, odszkodowania dla OSP w 

Czerwonej Wodzie.  

➢ Radny Waldemar Błauciak złożył formalny wniosek w sprawie przesłania do zarządcy 

drogi 296 pisma o oznaczenie drogi od strefy ekonomicznej do Starego Węglińca znaku 

ostrzegawczego "uwaga wypadki" oraz znaku "czarny punkt".  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Grabowska, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

➢ Radny Waldemar Błauciak poprosił aby w Czerwonej Wodzie kontener na odpady 

wielkogabarytowe nie wystawiać na targowisku w dni handlowe oraz o kontrolę aby 

teren placu targowego i toalety były sprzątane bezpośrednio po dniu handlowym. 

➢ Radny Grzegorz Tyrakowski poprosił o rozważenie możliwości postawienia znaku „do 

3,5 tony” na ul. Ratuszowej w Ruszowie aby ograniczyć przejazd samochodów 

ciężarowych 

➢ Radna Maria Fedyczkowska poprosiła o interwencję w sprawie odcinka drogi w 

kierunku Gozdnicy, z którego usunięto tory po wąskotorówce. 

➢ Burmistrz zaprosił wszystkich w niedzielę do Czerwonej Wody na „Śpiewanie nad 

Wodą”  

 

O godzinie 12:59 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę, po której rozpoczęła się część 

wyjazdowa sesji. 



 

Podczas części wyjazdowej radni wraz z Burmistrzem Mariuszem Wieczorkiem, Dyrektorem 

ZUK Krzysztofem Polewskim, Dyrektorem MGOK Bogdanem Walczakiem przeprowadzili  

lustrację infrastruktury gminnej obiektów kulturalnych, szkół, przedszkoli, świetlic 

środowiskowych, placów zabaw i remiz strażackich w Węglińcu, Starym Węglińcu, Czerwonej 

Wodzie i Zielonce.  

 

Część wyjazdowa a tym samym cała sesja zakończyła się o godzinie 16:01. 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

 

                                                                                  Wiesław Piechota 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowała:  

Alicja Biardzka 


